
ZAPISNIK 

sa 14. sjednice Školskog odbora 

održane  dana 6. listopada 2022. godine 

s početkom u 13,30 sati 

 

 

PRISUTNI: Ljiljana Buhač, Dragica Hin, Marijana Sertić, Juraj Pikec i Mateja Babaj 

ODSUTNI: Marijana Tokić, opravdano i Marina Sak-Marek – neopravdano 

Sjednici prisustvuje i ravnateljica Maja Turalija i Kristina Ugrica, tajnica u svojstvu 

zapisničara. 

 

Gospođa Dragica Hin, kao najstariji član je otvorila sjednicu i predložila  nadopunu dnevnog 

reda naznačenog u pozivu za sjednicu Školskog odbora. Pod točkom 5. Imenovanje novog 

predsjednika Školskog odbora, a točka 5. – pitanja i prijedlozi postaje točka 6. 

 

 

DNEVNI RED 

 

                                  1. Usvajanje zapisnika sa 13. sjednice Školskog odbora 

                                  2. Usvajanje kalendara škole za 2022./2023. školsku godinu 

                                  3. Usvajanje Godišnjeg plana i programa rada za 2022./2023. 

                                      školsku godinu 

                                  4. Usvajanje Školskog kurikuluma za 2022./2023. školsku 

                                      godinu 

                                  5. Imenovanje novog predsjednika Školskog odbora 

                                  6. Pitanja i prijedlozi 

 

Izmijenjeni dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

Ad.1. 

 

Uz poziv za sjednicu Školskog odbora članovi su dobili i sve radne materijale, pa tako i 

zapisnik sa prethodne sjednice. Nije bilo primjedbi na zapisnik, te je on jednoglasno usvojen. 

 

Ad.2. 

 

Ravnateljica škole Maja Turalija je prisutnima ukratko pojasnila kalendar rada škole za 

2022./2023. školsku godinu.  

Kalendar rada škole za 2022./2023. je jednoglasno usvojen. 

 

Ad.3. 

 

Nije bilo nikakvih primjedbi, niti pitanja vezanih uz Godišnji plan i program rada škole za 

2022./2023. školsku godinu te je jednoglasno usvojen. 

 

Ad.4. 

 

Članovi Školskog odbora nisu imali nikakve primjedbe niti pitanja ili prijedloga vezano uz 

Školski kurikulum za 2022./2023. školsku godinu i jednoglasno su ga usvojili. 

 



Ad. 5. 

 

Tajnica škole je vanjske članove Školskog odbora obavijestila da je dosadašnji član Školskog 

odbora, a ujedno i predsjednik Školskog odbora Dalibor Tominac podnio Učiteljskom vijeću 

ostavku na mjesto člana u Školskom odboru iz zdravstvenih razloga.  Učiteljsko vijeće je 

donijelo odluku o razrješenju i pristupilo izboru novog člana. U Školski odbor iz reda učitelja 

i stručnih suradnika na sjednici Učiteljskog vijeća izabrana je i imenovana Dragica Hin. 

 Budući da je Školski odbor sada bez predsjednika, potrebno je izabrati novog predsjednika. 

Gospođa Marijana Sertić predlaže Mateju Babaj za kandidata za predsjednicu Školskog 

odbora. Gospođica Babaj ne prihvaća kandidaturu iz razloga što se treba zaposliti, te ne zna  

da li će se moći uvijek odazvati kada to bude potrebno. 

Gospođa Ljiljana Buhač predlaže Dragicu Hin za kandidata za predsjednicu Školskog odbora. 

Gospođa Hin Dragica prihvaća kandidaturu. 

Drugih prijedloga nije bilo te se prešlo ja javno glasovanje o izboru Dragice Hin za 

predsjednicu Školskog odbora. 

Članovi Školskog odbora su jednoglasno (pet glasova za) donijeli Odluku da se Dragica Hin 

imenuje predsjednicom Školskog odbora Osnovne škole Milka Cepelića, Vuka. Mandat joj 

teče od dana konstituiranja Školskog odbora, odnosno do isteka mandata člana Školskog 

odbora iz reda  Učiteljskog vijeća umjesto kojeg je imenovana.  

 

Ad.6. 

 

Pod točkom pitanja i prijedlozi, ravnateljica je prisutne izvjesstila da će uskoro biti još jedna 

sjednica Školskog odbora vezana uz usvajanje Financijsksog plana za 2023. godinu i 

Financijsko izvješće za proteklih 9 mjeseci. 

Gospođa Marijana Sertić je molila da uz Financijsko plan za 2023. dobiju i obrazloženje 

financijskog plana. 

Članovi Školskog odbora su upoznati s tim da će trebati raspisati natječaj za učitelja/icu 

matematike na neodređeno, nepuno radno vrijeme – čekala se je suglasnost Ministarstva 

znanosti i obrazovanja, koju smo neki dan dobili. Trebat će se raspisati i natječaj za 

učitelja/icu engleskog jezika – određeno, puno radno vrijeme, zamjena za vrijeme trajanja 

mandata ravnateljice.  

Ravnateljica je još priutne upoznala sa činjenicom da je gospođa Mihaela Hipp, koja je 

mjenjala voditeljicu računovodstva koja je na porodiljnom, dala sporazumni otkaz jer je 

dobila posao na neodređeno vrijeme u drugoj školi. Upravnom odjelu za obrazovanje i mlade, 

podnijet je zahtjev za popunom radnog mjesta, međutim Ured nije imao nikoga koga bi 

poslao, te su rekli da sami zaposlimo nekoga. Zaposlena je nova računovotkinja na 60 dana, 

zbog poslova koji ne trpe odgodu. 

 

Sjednica Školskog odbora završila je s radom u 13,50 sati. 

 

KLASA: 007-04/22-02/02 

URBROJ:2158-135/02-22-9 

 

 

Zapisničar                                                                                Predsjednca Školskog odbora 

____________                                                                         _______________________ 

Kristina Ugrica                                                                                 Dragica Hin 

 

 


